

<<研究生综合英语>>

图书基本信息

书名：<<研究生综合英语>>

13位ISBN编号：9787309073249

10位ISBN编号：730907324X

出版时间：2010-6

出版时间：复旦大学

作者：黄莺//夏威//雍毅

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：<http://www.tushu007.com>

<<研究生综合英语>>

内容概要

《研究生综合英语(1)(教师用书)(修订版)》写的是：我国高等院校的研究生教育在21世纪之初有了较大规模的发展，对研究生英语教学也提出了更高的要求。

为了使研究生英语能够更好地适应新世纪高素质人才培养的需要，我们在总结多年教材编写和教学经验的基础上，根据教育部颁布的《非英语专业研究生英语教学大纲》，编写了这一套研究生综合英语教材。

本套教材包括《研究生综合英语》四册及配套的教学参考书四册。

书籍目录

Unit One Text Further Reading An Image or a Mirage ?

Success Breeds Success Unit Two Text Further Reading Is Love an Art ?

The Future of Love: Kiss Romance Goodbye, It's Time for the Real Thing Unit Three Text Further Reading The Ant and the Grasshopper The Verger Unit Four Text Further Reading We've Got Mail -- Always The Museum of Me Unit Five Text Further Reading Solve That Problem -- with Humor The Having-a-Sense-of-Humor Image Unit Six Text The Media and the Ethics of Cloning Further Reading If We Have It, Do We Use It ?

Unit Seven Text Further Reading The Trying Twenties Predictable Crises of Adulthood Unit Eight Text Further Reading The Business World as a Hunting Ground You Men Want It Both Ways !

Unit Nine Text Further Reading Why We don't Complain ?

The Fine Art of Complaining Unit Ten Text Further Reading The Virtues of Ambition How "Average" People Excel

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:<http://www.tushu007.com>